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Yipu Li 

Beijing 

+86 10 8516 4128 

yipu.li@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Capital markets 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Li previously worked at two top tier U.S. investment banks and a U.S. law firm. 

Ms. Li mainly focuses on venture capital and private equity investment, overseas listings and public 

offerings, and mergers and acquisitions.  She has represented a number of PRC-based companies in 

their initial public offerings on HKSE, NYSE, and NASDAQ, advised various international and 

domestic funds on their complex equity investments, mergers, and acquisitions and has served many 

companies to complete their domestic and overseas financing transactions.  Ms. Li assists clients in 

designing transaction structures, drafting transaction documents, and negotiating and handling PRC 

law-related issues arising in the transactions.  Her practice covers a broad range of industries, 

including military-industry, fintech, human resources, internet, consumer goods, and 

telecommunications. 

EDUCATION 
New York University, LL.M. degree; Hong Kong University, LL.M. degree; Capital Normal 

University, LL.B. degree. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the New York State Bar 

HONORS AND AWARDS 
China Top 15 Lawyers National Defense and Military Industry (LEGALBAND) 

Rising Star for Private Equity, Corporate and M&A (The Legal 500 Asia Pacific) 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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李亦璞 

北京 

+86 10 8516 4128 

yipu.li@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 资本市场 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

李律师曾在两家顶级美资投行及一家美资律师事务所工作。 

李律师的主要执业领域为风险投资和私募股权投资，境外上市和公开发行及兼并收购业务。

她曾代表多家中国企业在香港、美国完成首次公开发行上市，参与多家国际和本土基金的复

杂股权投资及兼并收购项目，并帮助众多企业完成境内及境外的融资交易。李律师协助客户

设计项目交易架构、起草法律文件、进行项目谈判及处理交易相关的中国法律问题，涉及行

业主要包括军工、金融科技、人力资源、互联网、消费品和电信等。 

教育背景 

纽约大学，法学硕士学位；香港大学，法学硕士学位；首都师范大学，法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

荣誉与奖项 

国防与军工领域，中国律师特别推荐榜 15 强（LEGALBAND） 

公司并购领域，私募股权领域，推荐律师（The Legal 500） 

工作语言 

中文、英文 


